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Agendapunt GR: Algemene vergadering CNUZ 

 

• Samensmelting 6 woonmaatschappijen met maatschappelijke zetel in Tienen aan het St-
Jorisplein. Momenteel verloopt de fusie vlot. Het gaat om een samenwerking tussen sociale 
woonmaatschappijen en SVK's. Door de fusie kan er meer gebruik gemaakt worden van 
schaalvoordelen en het samenbrengen van expertise.  Beschikken nu over één 
aanspreekpunt voor vragen rond sociale woningen. Het doelgebied van de nieuwe 
maatschappij is nog steeds overzichtelijk.  

• Het gebouw voor de nieuwe maatschappelijke zetel werd aangekocht en de huidige locatie 
van Cnuz zal worden verkocht.  

• Jos Mombaers maakt de vergelijking met de fusies die binnen gemeenten plaatsvinden. Hij 
vindt dit een positieve ontwikkeling. Hij vraag ook hoeveel mensen er in Tienen 
tewerkgesteld zullen zijn. Hiervan zijn geen onmiddellijke cijfers ter beschikking. Wel blijft de 
technische dienst gehuisvest in Diest. Hij merkt op dat dit een goede evolutie is voor de 
ontwikkeling van het plein en het aantrekken van mensen naar de stad.  

• Momenteel is het voor alle gemeenten nog niet duidelijk tot welk deelgebied zij zullen 
behoren. De stad Aarschot heeft momenteel nog geen keuze gemaakt. Zij dient haar 
beslissing kenbaar te maken op de raad van bestuur van 30 juni.  

• De nieuwe naam wordt Kanvaz. Dit verwijst naar het canvas dat geboden wordt om een 
nieuwe start te maken. Ook werd een nieuwe missie en visie uitgewerkt. 

• Lin de Brouwer wordt de nieuwe algemeen directeur.  

 

Agendapunt GR: Aanpassing reglement inname openbaar domein 

 



De burgemeester licht toe dat het huidige reglement aanleiding gaf tot veel klachten en stroef liep. 
Daarom wordt het reglement globaal versoepeld. De belangrijkste aanpassingen zijn:  

• Voor de eerste drie dagen is er nu een vrijstelling, er is een retributie verschuldigd vanaf de 
vierde dag.  

• Vergunningen kunnen kosteloos in de tijd worden verschoven.  
• Pascale Grootjans vraagt wat de regeling is voor een verhuis? De burgemeester licht toe dat 

dit gratis blijft, maar men moet zelf zorgen voor de bordjes. 
• Er is een administratieve kost verschuldigd voor het niet respecteren van termijn, het niet 

aanvragen van de vergunning, … 

 

Agendapunt GR: Suikerrock 

 

De burgemeester licht toe dat er geen evenementenzone meer zal worden ingericht. Er is geen gratis 
zone meer en het ganse festivalgebied wordt betalend. Is een voorstel van de stad om kinderen van 
Tienen tussen de 16 en 25 jaar een gratis toegang te geven met een beperking in aantal tickets. Deze 
doelgroep werd geselecteerd omdat hiervoor een beperkt aanbod is. De tickets worden verdeeld 
volgens het “first come, first serve” - principe. 

 

Agendapunt: Werken in Oplinter 

 

Daniel Vanluyten vraagt wanneer de werken in Oplinter zullen beginnen. De burgemeester deelt mee 
dat de werken, indien alles volgens plan verloopt, in het najaar zullen aanvangen.  


